
Jednání Komise pro rozvoj AS FSV, 9. 6. 2023, 9:00 (online)

Přítomni: Ivan Cuker, Michal Parízek, Simona Rutová, Jaromír Soukup, Eliška Ullrichová

Omluveni:

Hosté:

Zápis:

1. Komunikace kolem projektu Jinonice
Komise projednávala stav agend kolem zabydlování Jinonic a specificky informace, které
jsou k projektu k dispozici studentům a zaměstnancům. V diskusi byly zdůrazněno několik
bodů, které by dle komise výrazně přispěly ke zpřehlednění situace kolem užívání areálu.
Zaprvé, Komise se vrátila k potřebě efektivněji komunikovat - nyní již od nového semestru -
studentům i zaměstnancům možnosti, které již nyní budovy B a C a okolí areálu poskytují.
Jde především o zázemí, možnosti stravování (kuchyňka, blízká stravovací zařízení).
Zadruhé, Komise zdůraznila potřebu intenzivněji a transparentně komunikovat plány na další
kroky ohledně zabydlování - plán doplnění výzdoby, informačních nástěnek, apod. V
současnosti panuje velká nejistota ohledně toho, co ještě se v areálu plánuje dělat, do jaké
míry jde nyní v budovách B a C o finální stav a do jaké míry budou další prvky doplňovány.
Zatřetí, komise diskutovala, že se pro tyto účely nabízejí efektivní nástroje, které by pro to
měly být využívány - provizorní postery s informacemi, QR kódy s odkazy na více informací
na webu, nainstalované obrazovky, jednoduché infosheety s informacemi o tom, co a kdy se
v areálu plánuje.
Začtvrté, leitmotivem diskuse bylo to, aby nebyl život v jinonickém areálu ryze provizorní celý
další semestr nebo ještě déle. Naopak že by bylo vhodné, aby se již od začátku ZS
maximálně využívaly možnosti, které již nyní budovy B a C skýtají. Účinnější komunikace
těchto možností by měla pomoci tomu, že nový akademický rok začne v Jinonicích co
nejblíže normálnímu režimu.
Komise taktéž vyjádřila zájem o výsledky interního auditu vnitřní komunikace FSV.

2. Eventy v Jinonicích
Komise se vrátila k Noci Fakulty. V diskusi členové zdůraznili, že velice podporují to, když
budou studenti na ZS 2023 plánovat společensko-akademicky orientované akce. Komise
také zdůraznila, že je ráda za podporu, kterou konání akcí - rozsahem menších než Noc
Fakulty - má od vedení fakulty.

3. Udržitelnost
Komise diskutovala dosavadní kroky v oblasti udržitelnosti a konstatovala, že eviduje práci
Komise pro udržitelnost a těší se na spolupráci s ní.

4. AI
Komise se stručně vrátila k agendě AI a ke kulatém stolu organizovanému studijní komisí. Z
hlediska komise pro rozvoj je v tomto kontextu zásadní mít co nejdříve k dispozici pro



vyučující prakticky orientovaný materiál indikující vhodné možnosti zkoušení a naopak
formáty zkoušení nevhodné z pohledu dovedností dostupných nástrojů AI (rizikové z
hlediska možnosti podvodu). Z praktického hlediska může jít u zkoušek v ZS například o
potřebu masivnější využití počítačových učeben pro zkoušky v režimu safe exam browser.

5. Elektronizace
Komise konstatovala, že bude mít zájem o informace od proděkana pro elektronizaci o
dalších krocích tohoto procesu.

Zapsal: M. Parízek


